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reactie. De VEB heeft in 2014 een enquêteverzoek inge-
diend bij de Ondernemingskamer van het Gerechtshof in 
Amsterdam om te laten onderzoeken of er in de aanloop 
naar de  nationalisatie sprake is geweest van wanbeleid 
door het toen zittende management en de raad van com-
missarissen. De gerechtelijke gang zal nog een hele tijd 
duren, maar moet uiteindelijk de helderheid bieden die van 
belang kan zijn in de toekomst. 

De VEB wil de belegger steunen door te streven naar een 
integereentransparantefinanciëleomgeving.Datwatzij
al sinds 1924 doet, heeft anno 2014 nog niets aan belang 
ingeboet. Integendeel, het lijkt dat ook 2015 weer een druk 
en nuttig jaar wordt met naar wij hopen een goed en 
 aantrekkelijk investeringsklimaat.

Wij danken u voor het genoten vertrouwen.

Paul M. Koster


